

Map coming from Dubai

- 1- At the end of Dubai –Al Ain highway road, you will reach signboard that says Tawam Hospital, follow it, turning left at this R/a.

في نهاية شارع دبي-العين ستصل الى لوحة مكتوب عليها مستشفى توام، اتبع اللوحة ثم انعطف يسارا عند الدوار.

- 2- Drive straight on passing 2 R/a's, then go under the tunnel, passing Safeer centre until you reach 3rd R/a. Drive straight on until you reach Diwan R/a with Abu Dhabi sign on right. Turn right here.

مشي الى الامام عند الدوار الثاني، اذهب تحت النفق، ستري أسواق السفير وعندما تصل الى الدوار الثالث قد الى الامام. ستجد دوار النديون في الامام ستري لوحة مكتوب عليها أبو ظبي في اليمين. خذ الفتحة اليمين.

- 3- Drive straight on; take second exit on right, then take immediately first left, drive straight for around 1 km, until you reach **Tabrizi Dentistry**, Villa number 5 on your right.

سيارتك الى الامام، ادخل الى الفتحة الثانية في اليمين، ثم انعطف الى اول فتحة يسار، امشي الى الامام في جهة اليمين. 5 كم حتى تصل إلى مركز سماه تيريزي للأسنان، فيلا 1 حوالي

- 4- **Do not speed above 80 as all roads are radar monitored.**

، الشوارع مراقبة بالرادار. 80 الرجاء عدم الاسراع والقيادة فوق سرعة

